
 

 

STOCKHOLMS IDROTTSNÄMNDS och               PROTOKOLL NR 8/2016 

STOCKHOLM GLOBE ARENA FASTIGHETER AB        
RÅD FÖR FUNKTIONSHINDERFRÅGOR 
 

Tid: onsdag 19 oktober 2016 kl. 15.00 – 16.30 

 
Plats: Idrottsförvaltningens lokaler, Älvsjö 

 

Justerat: 2016- 
 

Dolores Back 

   

Robin Slätt  

 
Ledamöter: 
Dolores Back  NHR ordförande 

Eva Söderbärj  FUB vice ordförande 

Susanne Qwist DHR  ledamot 

Robin Slätt  HSO ledamot 

----------------------------------------------------------------------------------------- 

Meddelat frånvaro 
Leif Holmgren HSO ledamot 

Jan Delvert  RTP ledamot 

Boris Samuelsson SRF ledamot 

Frånvaro 
Nils Ander  Stockholms parasportförbund Adjungerad 

 

Närvarande Idrottsförvaltningen 

Idrottsplanerare Avdelningschef Carina Braun, avdelningschef Kersti Ruthström, 

idrottsplanerare Maria Klavdianou-Lundell, Idrottsplanerare Sophie Dahlberg, 

Fritidsutvecklare Jenny Åhsberger, Controller Sara Östling, Administratör Lennart 

Öström, Sekreterare Erik Odenlid  

 
§ 1 
Fastställande av dagordningen 
Dagordningen fastställdes 
  

§ 2 
Val av protokolljusterare 
Ordföranden Dolores Back samt Robin Slätt utsågs att justera protokollet. 

 

§3 
Anmälan av ojusterade protokoll 
Inget ojusterat fanns. 



 

 

 

 
 
§4 
Ärenden till idrottsnämndens sammanträde 2016-10-25 
Avdelningschef Kersti Ruthström drog ärenden till kommande nämnd 2016-10-25. 

 
§5 
Rågsveds motorikbana – föredragning av Sophie Dahlberg 
Idrottsplanerare Sophie  Dahlberg presenterade planerna på den kommande 

motorikbanan. En av tankarna är detta skall bli en samlingsplats för allt från 

barnfamiljer, yngre tjejer, funktionshindrade, elever från skolan i närheten, äldre. Här 

skall finna något för alla dessa olika grupper. Konceptet är helt nytt. Rådet var nöjda 

med planerna och vill gärna göra ett studiebesök så fort motorikbanan är klar.   

 

§6 
Förslag till idrottsinvesteringar – föredragning av Sophie Dahlberg 
Idrottsplanerare Sophie  Dahlberg presenterade förslag/planering av 

idrottsinvesteringar de kommande åren.  

  

§7  
Tidplan för rådets arbete med verksamhetsplanen  
Avdelningschef Carina Braun och controller Sara Östling presenterade en tidplan för 

rådets samverkan omkring verksamhetsplanen. Senast den 8/11-2016 – återkoppling på 

detta nästkommande sammanträde den 16/11. Rådet beslöt att prel. sammanträda. Tid 

tas senare.  

 

§8  
Kvarvarande ärenden på balanslistan 
Då Mats Aspling tyvärr inte kunde närvara så bordlades denna punkt. 

 

§9 
Checklista / kravlista Sweco 
Utvecklingsavdelningen redogjorde för en checklista/kravlista omkring tillgänglighet 

som skall skapas för att man skall kunna ha i det kommande arbetet samarbetet med 

Fastighetskontoret. Man tar in en tillgänglighetskonsult från Sweco som börjar med en 

inventering av 21 fullstora hallar med förhoppningen att Fsk fortsätter inventeringen 

av de andra anläggningstyperna. Detta ske ska kontinuerligt under många år så att en 

inventering inte blir för gammal. Inventeringen kommer att ske grundligt – som det är 

planerat nu kommer man att lägga två dagar per anläggning. Sammanställningen 

kommer att bli sammanställd till nyår och rapporten skall vara klar så att man kan titta 

på den till februari/mars.  

 

 
 
 



 

 

§10 
Kvarvarande ärenden på bevakningslistan 
Bevakningslistan gicks igenom  

- Möjligheten till att dela på ledsagning/assistenter/tolkar vid idrottsaktiviteter. Att 

föreningen som anordnar kan boka detta. Diskuteras med Emilia Bjuggren på den 

kommande studieresan. 
- Ett kommande sammanträde görs som ett studiebesök till Stadion och Östermalms IP.  

Hissarna är fortfarande inte igång. 
- Ett kommande sammanträde görs som ett studiebesök till motorikbanan i Rågsved när 

den är klar. Ej klar ännu 
- Mats återkommer efter kontakt och genomgång av hela listan med Roger om vilka 

åtgärder som gjorts och vilka åtgärder som kan göras inom nuvarande budget. Listan 

tas bort. Övergång av frågorna till FsK. 

- Ordföranden Dolores Back frågar om andel bemannade anläggningar som genomfört 

utrymningsövning där årsmålet är 100 % men där utfallet är 58,73 %. FC svarar att 

man arbetar aktivt med detta och har en planering för att nå bättre resultat.  

- Rådet önskar se denna planering för att nå bättre resultat av antal genomförda 

utrymningsövningar. Frågan förs över till FsK. 

- Genomgång av VP 2016 utifrån de bilagor som rådet lagt fram. Görs nästa möte i 

november. 

 
§11 
Genomgång av VP mål för funktionshinderområdet -  
Rapport om ett seminarium den 14/9 på scenkonstmuseet 
Fritidsutvecklare Jenny Åhsberger rapporterade 
 
Seminariet riktas till fritids - hälso och kulturombud jobbar på LSS bostäder. Bygger 

på ett projekt där Jenny har jobbat med LSS gruppen. Strategin i Stockholms stad har 

blivit att starta små fritids och kulturombud i stadsdelarna. Man har där försökt att en 

gång per år g en utbildning utifrån vad man har efterfrågat. Målet har varit att kunna ge 

LSS kretsen en aktiv fritid och en hälsosam vardag. Över 100 deltagare kom på 

seminariet.  

På programmet  

- en forskare som presenterade vad man vet om hälsan för den här målgruppen.  

- också om tidsbudgetstudien för den här målgruppen, hur är livet när man bor på 

en gruppbostad. Linda Lengheden presenterade den. 

- motiverande samtal. Hur gör man för att motivera den här målgruppen. 

- Workshops med all personal – vad kan man göra som inte kostar så mycket. 

- Minimässa 17 aktörer ställde ut. 

 
Seminariet var lyckat och en fortsättning planeras.  

 
 
 
 
 
 



 

 

 
§11 
Studieresa med nämnden den 5/12 
Start från stadshuset  

Besök på Liljeholmshallarna och Sätra IP. 

Inriktningen är att man även vill träffa utövare. 

Någon form av mat kommer det att bjudas på. 

 
§12 
Städningen av Gubbängshallarna 
Dolly har fått besked av Robert Sköld att extrastädning genomförts och att personalen 

kommer att städa av en extra gång innan dom slutar. 

Boris som utövare har rapporterat att det blivit mycket bättre. 

 

§13 
Inbjudan till medborgarhuset/ Forsgrenska 
Dolly rapporterade om en gemensam inbjudan den 2/11 kl. 13-14. Plats Tekniska 

nämndhuset. Niklas Pettersson kommer som enhetschef att vara där från 

idrottsförvaltningen. 

 

 
 

Då inga övriga frågor förelåg avslutade ordföranden Dolly Back mötet. 

 

 

Erik Odenlid  

 

Sekreterare funktionshindersrådet 

 

Älvsjö 2016-09-16 
 

 

 


